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Punkt Information Referat 

1 Valg af dirigent Kaj Belling er valgt 

2 Valg af 2 stemmetællere Lars Have og Martin Nielsen. 
Der er 16 fremmødte til generalforsamling. 
Der er 16 stemmeberettigede  

3 Formandens beretning v/ formand Jacob 
Jørgensen 

Formanden har fremlagt beretningen. 
 
Anders stiller spørgsmål til hvordan vi sikrer at de 
nystartede børn og forældre bliver aktiveret i klubbens 
frivillige arbejder. Bestyrelsen svarer at vi har en dialog 
med aktivitetsudvalget og bestyrelsen deltager også på 
forældremøder. Bestyrelsen ønsker at være synlige 
over for forældre. 
 
Beretningen er enstemmigt vedtaget 

4 Kassereren fremlægger det reviderede 
driftsregnskab og status for 2017 

Kassereren har fremlagt det reviderede driftsregnskab. 
Det reviderede driftsregnskab er enstemmigt vedtaget 

5 Kassereren fremlægger budget for 2018 Kassereren fremlægger budget for 2018. 
Kontingentet er uændret 

6 Behandling af indkomne forslag. Der er ikke modtaget nogle indkomne forslag 

7 Valg til bestyrelsen: 
a) Valg af formand (2 år) 

- Jacob Jørgensen (villig til genvalg) 
 
 

b) Valg af sekretær (2 år) 
- Kenneth Westerberg-Christensen 

(villig til genvalg) 
 

c) Valg af bestyrelsesmedlem (1 år) 
- Carsten Hartmann (villig til 

genvalg) 

Valg til bestyrelsen: 
a) Valg af formand (2 år) 
Jacob Jørgensen ønsker genvalg 
Jacob Jørgensen er valgt 
 
b) Valg af sekretær (2 år) 
Kenneth Westerberg-Christensen ønsker genvalg 
Kenneth Westerberg-Christensen er genvalgt 
 
c) Valg af bestyrelsesmedlem (1 år) 
Carsten Hartmann ønsker genvalg 
Carsten Hartmann er genvalgt 

8 Valg af suppleanter til bestyrelsen (1 år) 
- Hans ”Jyden” Pedersen (villig til genvalg) 
- Morten Kristensen (villig til genvalg) 

Valg af suppleanter til bestyrelsen (1 år): 
Hans ”Jyden” Pedersen ønsker genvalg 
Hans ”Jyden” Pedersen er valgt 
 
Morten Kristensen ønsker genvalg 
Morten Kristensen er valgt 

9 Valg af 2 revisorer (1 år) 
- Svend Erik Bodi (villig til genvalg 
- Lars Bomholt (villig til genvalg) 
 
 
 
 
Valg af revisorsuppleant (1 år) 
- Lars Kofoed (villig til genvalg) 

Valg af 2 revisorer (1 år): 
Svend Erik Bodi ønsker genvalg 
Svend Erik Bodi er valgt 
 
Lars Bomholt ønsker genvalg 
Lars Bomholt er valgt 
 
Valg af revisorsuppleant (1 år) 
Lars Kofoed ønsker genvalg 
Lars Kofoed er valgt 
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10 Eventuelt. Formanden orienterer om kunstgræsbane: 
Forventes opført d. 1. januar 2019 ved 8-
mandsbanerne bag volden. Den bliver placeret der, da 
de baner tit står under vand og vi får mest 
kunstgræsbane ud af det. Arealet er større der, end på 
eksempelvis lysbanen. 
Den overskydende jord (der skal graves 80 cm jord af) 
vil der måske blive etableret en vold mod syd for at 
skærme af for vind. 
Vi går efter at få så meget kunstgræsbane som muligt. 
Det kan betyde, at der bliver plads til at opvarme ved 
siden af selve 11-mandsbanen.  
Det forventes at budgettet for banen bliver holdt. Der 
er afsat 5,1 millioner kr. 
 
Martin Nielsen spørger ind til om bestyrelsen har taget 
højde for at 8-mandsbanerne bliver lukket i efteråret. 
Bestyrelsen fortæller at kampene bliver afviklet på lys- 
og vestbanen, ligesom vi gjorde i 2017.  
Martin spørger også til vedligeholdelse af 
kunstgræsbanen. Bestyrelsen fortæller at det bliver 
ETK. Lars fortæller at blandt andet ETKs folk og 
politikerne, bliver inviteret ud til klubben for at se på 
forholdene angående driften. 
Kaj spørger ind til kvaliteten af kunstgræsbanen. 
Bestyrelsen fortæller at vi regner med at det bliver 
samme kvalitet som dem i Borup og Rishøj. 
 
Hans Pedersen spørger ind til hvad bestyrelsen tror om 
spillernes udvikling. Bestyrelsen forventer 
medlemsfremgang og forventer også at spillerne bliver i 
klubben. De andre trænere fortæller at det er lige så 
meget trænernes opgave og det vi som klub kan 
tilbyde. 
 
Hans ”Jyden” spørger om hvor mange hold vi har. 
Bestyrelsen fortæller at vi har alt fra U5 til veteraner.  
Henrik Krogh støtter op og fortæller at vi er omkring 20 
hold.  
 
Kaj spørger ind til om andre klubber skal benytte vores 
bane. Bestyrelsen svarer at der bliver lavet en ny plan 
for fordeling og det forventes at vi skal dele med andre 
klubber. 

 
 
 
 
 
      Kaj Belling Jacob Jørgensen Kenneth Westerberg-Christensen 

Dirigent Formand Referent 


